
Zategnjen pas,
ker ni denarja
S seje komisije za preventivo in vzgojo v
'cestnem prometu

Komisija za preventivo in
vzgojo v cestnem prometu pri
izvršnem svetu občinske skup-
ščine je uspešno delala tudi v
maju. Na sejah so se sestalt

.tako njeni člani kot Člani pod-
komisije, ki je zadolžena za de-
lo v krajevnih skupnostih.

Na seji komisije so razprav-
Ijali o občinskem prometnem
tekmovanju »Kaj veš o prome-
tu«, na katerem so učenci
osnovnih šol pokazali precej
znanja. Nerazumljivo je le, da
nekatere osnovne šole že ne-
kaj let ne kažejo prav rpobene-
ga zanimanja za tekmovanje in
so letos sodelovale Šele po in-
tervenciji članov komisije.

V nadaljevanju so prisotni z
zadovoljstvom ugotovili, da v
fetošnjem prvem tromesečju v
naši občini ni bilo prometnih
nesreČ z udeležbo otrok. To je
prav gotovo rezultat večje
skrbi za prometno vzgojo vseh
vzgojnih dejavnikov. Zaradi

pomanjkanja sredstev so spre-
jeli tudi skiep. da se nihče \z
naše občine ne bo udeležil
obiska jugoslovanskih mest.
za skupne mestne akcije pa
bodo namesto dogovorjenih
10.000 prispevali le5000dinar-
jev.

še bolj zanimivo gradivo so
obravnavali na seji podkomisi-
je za delo v krajevnih skupno-
stih. To je dokaz, da komisije
za preventivo in vzgojo v cest-
nem prometu v krajevnih
skupnostih stalno spremljajo
dogajanja v prometu in ob tern
tudi ukrepajo-

Tako so z osnovne šole Mi-
rana Jarca predlagali, da bi na
križišču Vojkove in Dimičeve
postavili ob robu pločnika ko-
ličke z verigo, ki bi prepreče-
vala stopanje na vozišče ob
srečevanju večjih skupin peš-
cev. Opozorili so tudi na siabo
vidne oznake prehoda za peš-
ce na križišču Celjske ulice s
Topniško, medtem ko znakov
na križišfiu Peričeve in Top-
niške sploh ni

Podobne predloge za
izboljsanje varstva na cestafr
so poslalt tudi iz krajevnih
skupnosti Savlje-Kleče, Beži-
grad in Savsko naselje. Vsi
opozarjajo na boljše oznafie-
vanje vozišč, predvsem preho-
dov za pešce, ki bt morali biti
označeni tudi z rumenimi utri-
pajočimi lučmi in bolje
osvettjeni kot doslej. Nevar-
nost }e bila največja spomfadt,
ko so bile izbrisane tudi tatne
označbe.

člani komisije so ugotovili,
da je treba sedanje stanje
kmalu temeljito spremeniti, če
hočemo zagotoviti večjo var-
nost v promelu. Zato so pri-
pombe in sklepe posredovali
ustreznim organom.


